
                                                                           

 

Fråga av Jörgen Nilsson (SD) till Äldre- och omsorgsnämndens 
ordförande Susann Ronström (S) rörande Utredning av 
läkemedelsavvikelser på särskilt boende inom socialpsykiatri 
 
Under sommaren år 2022 uppdagades ett stort antal avvikelser i samband 
medläkemedelshantering på särskilt boende inom socialpsykiatri. En lex Maria-utredning 
påbörjades där Tyresö kommuns medicinskt ansvariga sjuksköterska(MAS) var inkopplad.  

Eftersom antalet läkemedelsavvikelser var stort bedömde MAS att det funnits risk för att 
allvarlig vårdskada kunde ha inträffat, därmed gjordes en anmälan till IVO enligt lex Maria.  

Det har även framkommit att det rör sig om narkotikaklassad medicin vilket höjer 
allvarlighetsgraden ytterligare, att det bland annat hittats narkotikaklassad medicin i en 
skrivbordslåda. Felhanteringen har varit så grov att det även finns risk att det förekommit 
svinn av narkotikaklassade läkemedel. 

Det har genomförts en intern utredning, men varför har denna incident inte polisanmälts? Är 
det inte så att polisen har en större erfarenhet och befogenhet av att utreda brott. 

Borde det inte ingå i Tyresö kommuns riktlinjer, om att misstänkta kriminella brott som sker i 
tjänsten av anställda inom kommunen skall polisanmälas. 
 

Med anledning av ovanstående frågar jag därför Susann Ronström (S): 
Varför har händelsen inte polisanmälts? 

 
Jörgen Nilsson (SD) 
Ledamot Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

 


